
Bestyrelsesmøde den 3.6 
Formanden 
Vi havde besøg af fonden og folkeundervisningsudvalget. Det gik godt og vi håber på et godt 
samarbejde. 
Til sommerfesten, fredag 18.6, gik Silas og Sofus fint rundt som trækheste for interesseret.  
Områderne omkring Vestervang. 
Vi vil indhente tilbud fra nogle forskellige gartnere omkring vedligeholdelse af Vestervangs 
område. 
Vibeke indhenter forskellige tilbud. Har aftalt, at der skal gives besked omkring tidspunktet hvis 
foldenes kanter under trådhegn skal slås af ekstern.. 
Der drøftes hvordan foldene skal sikres med græs sommeren over. 
 
Juniorudvalg 
Der er nogle konflikter i pigegruppen på Vestervang. Vi skal have gruppen ind og problemerne skal  
løses. Hele gruppen skal indkaldes til et møde om regler for adfærd og god omgangstone på 
Vestervang. 
 
 
 
Driften 
 
Foldformand Jette står for fordelingen af folde. 
Der drøftes døgnfolde og temperatur.  
Store bunker gammel ridehusbund i bunden af foldene bliver liggende. 
Ormekurer er færdig 
Sommerpasning, så længe hestene ikke er på døgnfold skal staldplanen passes. 
Ridehusbund leverandøren kommer  og fortæller hvordan vi skal vedligeholde vores nye bund. Vi 
skal ud og se på bundskraber osv. 
 
 
 
 
Stævneudvalg 
 
Stævnet var rigtigt godt besøgt, overskud og 182 starter.  
Driften 
Jette er foldformand Fordeling osv. 
 
Evt 
 
Vi afholder måske ny ryttermærkeprøve forhåbentlig i August med en anden dommer. 
 
 
 
Næste møde er først i august 
Afbud 
Gitte og Joan 


